
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 

 

 

 
             W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie 17 i 23.03.2021r. 

 

             Tematami komisji były,; Spotkanie z panem nadleśniczym Andrzejem Kudełką. 

 

        Pan Nadleśniczy podziękował za wyremontowanie drogi do Czarnego, a także za 

wspólną inwestycję z miastem remont ul. Spokojnej. Nadleśniczy poinformował że 

Nadleśnictwo uzyskało pozwolenie na remont drogi w stronę Stożka i będą położone tam 

płyty. 

Pan Nadleśniczy podziękował za bardzo dobrą współpracę z miastem Wisła.  

 

Następnym tematem komisji było przyjęcie informacji dotyczących obiektów sportowych na 

terenie miasta Wisła. 

Komisja zapoznała się z przygotowanymi materiałami, a na pytania związane głównie z 

sytuacją basenów w Wiśle odpowiadał  pan Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. 

 

Kolejnym tematem komisji było, wypracowanie propozycji ograniczenia konkretnych 

bieżących wydatków budżetowych zakresu kultury, turystyki, promocji i sportu w celu 

koniecznego obniżenia kosztów funkcjonowania miasta. 

Temat ten przedstawił i omówił Skarbnik Miasta pan Damian Cieślar. Stwierdził że pewne 

standardy ograniczenia wydatków zostały już wypracowane i wprowadzone w kwietniu 

zeszłego roku, a dotacje dla różnych instytucji zostały ograniczone o około 20%. 

 

Nie podjęto żadnych wniosków. 

 

 

 

                                                                                                Przewodniczący Komisji 

 

 

                                                                                                   Sławomir Wantulok 


